

E-WORLD USA HOLDING, INC

9550 Flair Dr, Suite 308, El Monte, CA 91731. USA. Tel: 626-448-3737 Fax: 626-768-3798 email: info@usaeworld.com Web: www.usaeworld.com



中华人民共和国驻美国洛杉矶总领事馆
Consulate General of The People's Republic of China In Los Angeles

山动 动摇不了抗震救灾之心
水阻 阻挡不了同胞救助之情

美国易沃控股集团

感谢您向中国地震灾区捐款的善举。







6月13日汶川地震捐款-易沃總裁 Danies Wang(左)與教育參贊李曜升先生(右)合影



2008年6月13日在中國領事館汶川震災捐款

四川省“5·12”抗震救灾指挥部

感 谢 信

王鼎华总裁：

5月12日14时28分，我省汶川县发生里氏8.0级特大地震，人民群众生命财产遭受巨大损失。在紧急危难时刻，您心系灾区人民，及时来信慰问，并捐赠救灾善款2万美元，以实际行动支持我省抗震救灾。在此，谨向您和贵集团员工转达我省刘奇葆书记的问候，并代表灾区人民向你们表示衷心的感谢！

目前，我省抗震救灾工作已取得重大阶段性胜利，灾后恢复重建各项工作也正按计划有序进行。我们有信心战胜这场突如其来的地震灾害，重建美好家园！

祝贵集团繁荣昌盛！

四川省“5·12”抗震救灾指挥部

2008年7月1日

(Translation)

Mr. Wang Dinghua
President
E-World USA Holding, Inc

July 1st, 2008

Dear Mr. Wang Dinghua,

2:28 p.m., May 12th, an earthquake measuring 8.0 on Richter Scale, which claimed people's lives and brought huge damages, hit Wenchuan County of Sichuan Province. At this hard time, concerning about the people affected by the catastrophe, you timely sent your letter of condolence and donated 20,000 US dollars, to support our battle against the disaster. We are hereby, conveying to you and your colleagues greetings from Mr. Liu Qibao, Secretary of CPC Sichuan Provincial Committee, and representing the people affected to express our sincere gratitude to you.

At present, we have achieved great stage success in the earthquake relief work. We are now orderly carrying out restoration and reconstruction work according to our plan. We are confident to win the battle against the unprecedented earthquake, and to rebuild a better homeland.

May your business success and blossom.

Sichuan Province "5.12" Earthquake Relief Headquarters



Mr. Wang Dinghua
 E-World USA Holding., Inc.
 9550 Fleur Dr, Suite 308, El Monte
 CA 91731. USA.

航空
 PAR AVION

信
 Envoi

信
 Envoi

四川省人民政府外事办公室 绒

地 址:成都市一环路东三段 100 号

邮政编码 610021